



الخليج للملاحة القابضة (ش.م.ع.)
Gulf Navigation Holding P.J.S.C

Ref.: GNHGroup/2018/DFM/0193
Date: 30/12/2018

To: H.E. Hassan Al Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President
Chief Operations Officer (COO)
Head of Operation Division
Dubai Financial Market-Disclosure Dept.
UAE- Dubai

إلى: سعادة حسن عبد الرحمن السركال الموقر
نائب الرئيس التنفيذي
الرئيس التنفيذي للعمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي - قسم الإفصاح
دبي الإمارات العربية المتحدة
تحية طيبة وبعد،

Greetings,

Subject: Notification from the Company

الموضوع: تنويه من الشركة

Reference to the above subject, to ensure compliance with the principle of disclosure and transparency, we would like to inform you that Tabarak Investment Group ("the Group") has the full rights as the principal shareholder of 137,439,470 share, percentage of 14.95% of the company's share capital registered under the name of Ajman Bank.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلتزاماً بمبدأ الإفصاح والشفافية نود أن نحيط سيادتكم علماً بأن مجموعة تبارك للاستثمار ("المجموعة") تتمتع بكامل حقوق المنتفع الرئيسي من أسهم عددها 137,439,470 سهم، نسبتها 14.95% من رأس مال الشركة مسجلة باسم مصرف عجمان .

And Goldilocks Investment Company Limited ("Goldilocks Fund") has the full rights as the principal shareholder of 29,840,530 share, percentage of 3.25% of the company's share capital registered under the name of Ajman Bank.

وأن جولديلوكس انفستمنت كومباني ليمتد ("صندوق جولديلوكس") تتمتع بكامل حقوق المنتفع الرئيسي من أسهم عددها 29,840,530 سهم، نسبتها 3.25% من رأس مال الشركة مسجلة باسم مصرف عجمان .

Your sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Omar Abu Omar

President - Maritime & Operations Management



YEAR OF
ZAYED